
 
Referat skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 

08.12-2021 kl. 17.30– 19.30 
- Sted: Personalerummet 
- Deltagere: Johnny, Maher, Signe, Maher, GF, FK, KG, AHN, Wenjie,  

Afbud:  KALA, Maya, Dan, Malik, Lea, Thomas, 
-  

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces 
hvordan?) 

Tid Beslutning – hvem gør hvad? 

Formalia  
 
 

Godkende dagsorden  
 
 
 

5 min.  
 
 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret. 
 

Elevrådsrepræsentanter
ne orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 
 

15 min.  
Præsentationsrunde, da det er Wenjies første 
skolebestyrelsesmøde. 
Wenjie: Elevrådet vil gerne foreslå at eleverne fra 7. -9.  får 
mulighed for at have deres mobiltelefon i spisepausen. Det vil 
betyde at eleverne faktisk vil acceptere at skulle aflevere 
mobilen om morgenen. Som det er nu, er der mange elever, der 
ikke afleverer mobiler. De gør som om, de ikke har den med. Når 
lærerne insisterer på at den skal afleveres, kommer der dårlig 
stemning og konflikter. 
SB drøfter emnet. 
Det besluttes, at punktet sættes på næstkommende SB-møde. I 
mellemtiden udarbejder Wenjie skriftligt forslag som sendes til 
drøftelse i udskolingslærergruppen – og deres holdning tages 
med i beslutningsprocessen. 
 
Elevrådet har derudover ønske om: 
- flere mobile skillevægge til elev-loungen for at sikre bedre 
arbejdsmiljø. 



- info-opslagstavle til elevrådets nyt, skoleskak etc. 
 
Elevrådet er i gang med en proces med lokalkunstner; Rikke 
Jensen omkring udarbejdelse af collager til udsmykning af 
elevloungen. Collagerne skal monteres på akustik-plader som 
skal være med til at forbedre akustikken i lokalet. 
 
Elevrådet har talt om, at de gerne vil udarbejde forslag til nye 
traditioner på skolen. Der er bl.a. kig på en tradition fra anden 
KBH-skole, hvor man starter skoleåret med en stor fangeleg, 
hvor 9. klasse-eleverne skal fange de øvrige elever på skolens 
område og give dem et kryds på hånden. 
 
 
 

Nyt fra Lokaludvalget Orientering  Dan fortæller 10 min. Valg til Bispebjerg Lokaludvalg 
-Næste år i februar skal alle foreninger mv. vælge de 
repræsenter som skal være en del af Bispebjerg Lokaludvalg. 
Alle de politiske partier på Københavns Rådhus har hver krav på 
en plads (10 repræsentanter) 
Alle foreninger skal vælge 15 som skal være repræsentanter for 
kvarteret af mange arter og typer. 
På et møde i marts/april er der konstituering hvor de valgte 
vælger formand og næstformand for lokaludvalget. 
(Samme gør sig gældende for de øvrige københavnske 
lokaludvalg) 
 
Bandekonflikten 
-Alle kender til de skyderier som har været rundt omkring i 
Storkøbenhavn. 
Foreningen "Tager gaderne tilbage - Nordvest" mødes på fredag 
sammen med politi, SSP, rådhuset m.fl. for at samarbejde om at 
skabe tryghed i lokalområdet. 
 
 



Budget 2022 Status + indledende 
overvejelser fra 
skolebestyrelsen 

Er der områder, hvor 
bestyrelsen ønsker en 
prioritering af 
ressourcerne  

15 min. KG uddeler udkast til budget 2022 og forklarer kort, hvad der 
ligger bag overskrifterne. 
Der er mulighed for at stille spørgsmål og komme med input. 
 
 

Opfølgning på 
kontaktforældremødet 

  30 min.  
Evalueringerne fra kontaktforældremødet ang. høstfesten 
drøftes. OBS: SB-høstfest-planlægningsgruppen skal huske at 
bruge evalueringen. 
Punktet kontaktforældrerollen udsættes til kommende møde. 
 
 

Inkluderende 
fællesskaber 

Kigge på spørgsmål fra forrige 
møde 

 30 min. Udskydes til kommende møde. 
 

Nyt fra…. 
 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

 
 
 

10 min. Forældre:  
Der spørges ind til trafiksikkerhedsudfordringen. KG orienterer 
om, at der stadig er gang i gryden med at forsøge at få 
kommunale tiltag, som sikrer bedre trafiksikkerhed. 
 
Forældregruppen vil gerne bakke op omkring skoleleders skriv til 
skolens forældre i forbindelse med episode, hvor elev oplevede 
sig forfulgt af varevogn. Det er vigtigt at henstille til, at der skal 
være tillid til myndighedernes opfølgning – og ikke opfordre til 
panik. 
 
KKFO: 
Forældrerådet har drøftet de nye åbningstider i KKFOen. Der har 
kun været to-tre henvendelser i negativ retning. Forældrerådet 
har enstemmigt valgt at indstille til SB at de nuværende 
åbningstider gøres permanente. 
Der har netop været det årlige tilsyn på KKFOen og rapporten er 
netop kommet. Det ser rigtig fint ud – der er overvejende 
positive kommentarer – og kun få justeringsområder. 
Fremover vil et forældrerådsmedlem, Maria, deltage i SB-
møderne. 



 

 
 
Medarbejderne: 
Det forsøges at opretholde god stemning i en arbejdsdag, der til 
stadighed bliver udfordret af corona-omstændigheder – som fx 
manglende kopi-toner. 
Der er stadig Lucia (kun 4. årg.), 6. klassernes julestykke, 
julebanko – og et generelt stort fokus på at holde fast i 
traditionerne.  
 
Ledelsen: 
Der er fokus på – til stadighed – at forsøge at understøtte 
tryghed og trivsel blandt børn og voksne på skolen.  
MED har besluttet at personalets julefrokost udskydes. 
 
 

Eventuelt og næste 
møde. 

Næste møde 26/1-2022 
 

 5 min. 
 
 

 


